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Lokal stolthet  
velger lokal strøm

God pris, faglige råd, og lokal tilhørighet var avgjørende da Christian Aass  
i Aass Bryggeri valgte Glitre Energi som sin strømleverandør.

Tekst: Ragnhild Ask Connell. Foto: Simen Falck Evensen

Det er mye å spare på energi- 
effektivitet, Glitre Energi Strøm  
hjelper oss med akkurat det!
Christian Aass, Aass Bryggeri

Rustet for fremtiden
I Aass Bryggeris nybygg midt i Dram-
men sentrum viser administrerende  
direktør, Christian Aass stolt fram det 
nye brygghuset - et moderne anlegg 
fra den tyske leverandøren Steineck-
er/Krones med forventet levetid på 
mer enn 150 år. Det nye brygghuset 
er en del av løsningen for fremtidens 
bærekraftige ølbrygging hos Aass. 

Norges eldste
Aass Bryggeri er landets eldste, etab-
lert i 1834, og produserer i dag 10 
prosent av alt ølet som selges i Norge. 
Kvalitet i alle ledd, kultur, tradisjon 
og innovasjon står sentralt i alt som 
gjøres på Aass Bryggeri, ikke så ulikt 
det lokale energiselskapet som har 

levert strøm til Drammen og distriktet 
i over 100 år. 

Bryr seg om byen
- Det var viktig for oss å velge en lokal 
leverandør blant annet som et lite 
bidrag for å bevare arbeidsplasser her  
i byen, forteller Aass. 
- Energi blir viktigere og viktigere i et 
bryggeri, spesielt måten vi bruker den 
på. Det er mye å spare på å tenke  
energieffektivitet, og med de gode 
rådene vi har fått underveis av  råd- 
giverne i Glitre Energi Strøm, kan vi 
gjøre nettopp det, sier han.

Sparer miljø og penger
Energiforbruket i bryggeriet kan opti-
maliseres slik at det miljømessige  

fotavtryket kraftig reduseres. 
De forskjellige temperaturene øl-
bryggingen  krever, veksles mot  
hverandre, og Aass Bryggeri ender  
opp med overskuddsenergi som  
benyttes til oppvarming av bygg  
og varmt vann. 
- Glitre Energi har god pris, de er en 
viktig lokal aktør, de har miljøvennlig 
strøm og de er i nærheten slik at det 
er enkelt å få hjelp når vi tar kontakt, 
oppsummerer Christian Aass.
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LEDER 

FREMTIDENS ARBEIDSPLASSER

Velkommen til et nytt år med Drammen24 – Drammensregionens 
eget næringslivsmagasin.

Vi har lagt bak oss et år hvor mange viktige beslutninger er tatt, og mange planer for den 
videre utviklingen av regionen er i ferd med å ta form. Disse vil gagne både innbyggere 
og næringsliv, og det er all grunn til å se lyst på de muligheter som ligger foran oss.

Det nye kommunekartet begynner å ta form. Og selv om siste ord sikkert ikke er sagt 
i kommunereformen, ser vi nå tendenser til større kommuner i regionen. Så langt har 
Svelvik, Nedre Eiker og Drammen bestemt seg for å gå sammen til en ny og sterkere  
enhet.

Engasjementet er stort i Drammen for tiden, og finansieringen av høyst påkrevde infra-
strukturprosjekter skaper debatt. Stengingen av Strømsåstunnelen viser at vi ligger på 
grensen kapasitetsmessig allerede, og videre investering i vei- og kollektivprosjekter er 
tvingende nødvendig. Vi trenger færre køer, gode kollektivtransportløsninger og bedret 
fremkommelighet for nærings- og servicetransporten på veiene våre. Næringsforeningen 
støtter prinsippet om brukerbetaling som en del av finansieringen på linje med de fleste 
andre større byer i Norge.

Næringsforeningen inviterer nå til oppstart av prosjektet Næringsvekst 2020 - en for-
sterker for innovasjon og vekst. Mye har skjedd i Drammen de siste 20 årene, og mange 
målsetninger er nådd. Nå er det på tide å sette seg nye mål og flytte lista enda høyere.  
Sammen skal næringslivet i Drammensregionen og Drammen kommune utvikle fremti-
dens arbeidsplasser. I tillegg har vi knyttet til oss gode krefter i Norge som vil bistå med 
råd og veiledning underveis. Prosjektet har sitt offisielle «Takeoff» den 22. februar, og 
dette kan du lese mer om i denne utgaven av Drammen24.

Vi omtaler også drammensselskapet Conexus som satser i Malaysia og Saudi Arabia. 
Conexus er et software-selskap som utvikler digitale læringsplattformer og analyse av 
læringseffekt. Læringsanalyse hjelper elevene å utvikle ferdigheter som kritisk tenk-
ning, problemløsning, kommunikasjon, samarbeid og kreativitet og setter dem bedre  
i stand til å lære gjennom hele livet.  Conexus er et meget spennende selskap med  
kompetanse og produkter som vekker internasjonal anerkjennelse.    

Norge ligger i en særklasse når det gjelder salg av elbiler, og selv om salget har flatet noe 
ut, er vi helt i verdenstoppen. Teknisk Ukeblad arrangerte derfor konferansen Nordic 
EV Summit i Drammen i starten av februar. Temaet var næringsutvikling forbundet med 
elbilindustrien – der man så både på de lange linjene, trendene og hvordan ny teknologi 
kan skape flere arbeidsplasser.
 
God lesning! 

Dag Lindseth Andersen
Styreleder i Næringsforeningen i Drammensregionen

Næringsforeningen i Drammensregionen (Chamber of  
Commerce), har over 900 medlemsbedrifter og er en  
upolitisk interesseorganisasjon som samler Drammens- 
regionens næringsliv.

Næringsforeningen skal være talerør for Drammens- 
regionens næringsliv og jobbe for at rammebetingel-
sene for disse er best mulig. I tillegg skal Næringsfo-
reningen skape arenaer der medlemsbedriftene kan 
utvikle seg.

Næringsforeningen er organisert langs to akser; en 
geografisk akse som består av næringsrådene i Øvre 
Eiker, Nedre Eiker, Lier, Sande og Svelvik, og en bran-
sje- og temaakse som har totalt ni nettverk.

Tema for neste utgaver
 
I tillegg til at det gis ut seks Drammen24 i året, fire  
regionale og to nasjonale,  så kan alle utgavene, og alle 
tidligere utgaver, også kunne leses digitalt, nærmere be-
stemt på drammen24.no. På dette nettstedet ligger også all 
info om magasinet inkludert annonsepriser.

Neste utgave av Drammen24 er i uke 13. Dette 
er årets andre regionale utgave med «Grønn konkur-
ransekraft» som hovedtema. I uke 20 er «Fjordkonfe-
ransen» hovedtema før det er duket for årets første 
nasjonale utgave; «Vi utvikler Drammen» som kommer  
i uke 26. Her blir det fokus på bygge- og eiendomspro-
sjekter i Drammensregionen. I den siste regionale ut-
gaven i uke 37 vil to av distriktets største og viktigeste 
næringsarrangementer være hovedtema, nærmere be-
stemt «Næringslivets Dag og Eiendomsdagen.» Og så avsluttes 
Drammen24-året med en nasjonalt utgave; «Drammen i 
vekst»,  i uke 45, med blant annet tilflytting, Næringsvekst 
2020-prosjektet og gründeruke som aktuelle tema.

UTGIVER: Næringsforeningen i Drammensregionen 
PROSJEKTLEDERE: Ove Andheim (annonse, trykk 
og distribusjon) og Per-Jan Brekke  (redaksjonelt) 
DESIGN: Oktan FORSIDEFOTO: Torbjørn Tandberg 
REPORTASJETIPS: Godt Sagt kommunikasjon · 
Tlf.  926 64 526 · per-jan@godtsagt.no  
TRYKK: TrykkService OPPLAG: 8.000 ANNONSER:  
Ove Andheim. Tlf. 905 90 706 · ove.andheim 
@oktan.no · Lasse Stormo. Tlf. 930 12 361 · 
lasse.stormo@oktan.no · Thomas Olsen · 
Tlf. 941 74 800 · thomas.olsen@nfdr.no· 
ANSVARLIG REDAKTØR:  Hans Arne Odde · 
Tlf. 922 68 456 hans.arne@godtsagt.no

- veien til et sterkere næringsliv!
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Foto: Sønstrød Fotografene
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FISKER ETTER 
ARBEIDSPLASSER

Omdømmeprosjektets tid er omme, og nå er det duket for «Nærings- 
vekst 2020»: Et fireårig prosjekt hvor målet er å skape nye arbeidsplasser  
i Drammen, særlig gjennom tydelig kommunikasjon. 

N Æ R I N G S V E K S T  2 0 2 0  N Æ R I N G S V E K S T  2 0 2 0  N Æ R I N G S V E K S T  2 0 2 0  N Æ R I N G S V E K S T  2 0 2 0  N Æ R I N G S V E K S T  2 0 2 0  N Æ R I N G S V E K S T  2 0 2 0  N Æ R I N G S V E K S T  2 0 2 0  N Æ R I N G S V E K S T  2 0 2 0  N Æ R I N G S V E K S T  2 0 2 0  N Æ R I N G S V E K S T  2 0 2 0  N Æ R I N G S V E K S T  2 0 2 0

Målet er å knytte til seg  over 100 bedrifter og skape én ny 
arbeidsplass for annenhver nye innbygger i Drammen. 
TeksT: Per-Jan Brekke FoTo: TorBJørn TandBerg
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NÆRINGSVEKST 2020:  – Drammen har alle forutsetninger for å lykkes med prosjektet ”Næringsvekst 
2020”. Byen ligger flott til ved fjorden med en effektiv havn og en kommune som legger til rette for 
nyetablering, sier en optimistisk kommunaldirektør for økonomi og næring i Drammen kommune, 
Trond Julin.

s

– Omdømmeprosjektet har jo faktisk endret omdømmet totalt for 
Drammen, fra å være en omdømmetaper til å bli en omdømme-
vinner. Effekten var naturlig nok størst de første årene, og det har 
vært utrolig godt å oppleve hvor stolte drammenserne har blitt av 
byen sin. Vi opplevde i tillegg både befolknings- og næringsvekst, 
men veksten i antall arbeidsplasser har de siste årene stort sett 
vært størst innen offentlig sektor, forteller daglig leder i Nærings- 
foreningen i Drammensregionen, Hans-Petter Tonum. 

STOLTE
– Når omdømmeprosjektet gikk mot slutten var det derfor natur-
lig å ha mer fokus på næring i dette nye prosjektet. I  «Nærings-
vekst 2020» er målet å skape én ny arbeidsplass for annenhver 
nye innbygger. Hvis vi når dette målet, bør det være mer 
enn nok til å dekke behovet, påpeker Tonum.

Drammen kommune er med på samarbeidet med like stor 
styrke som før. Prosjektet er politisk behandlet i Drammen 
bystyre, som bestemte å  viderefører de årlige to millionene 
som de tidligere har bevilget til omdømmeprosjektet. 
I tillegg skal Næringslivsforeningen få med seg de regionale 
bedriftene til å investere samlet det samme årlige beløp. 

– Vi er ganske stolte over det gode samarbeidet som vi har 
fått til mellom næringslivet og kommunen her i Drammen.  
I en by som Drammen, som ikke er blant landets aller rikeste kom-
muner, er vi avhengige av å jobbe sammen og jobbe smart. Spleise- 
lag som dette har vi gode erfaringer med, sier kommunaldirektør 
for økonomi og næring i Drammen kommune, Trond Julin.

DUKET FOR VEKST

– Det er 36.000 arbeidsplasser i Drammen, og det er netto inn-
pendling. Men antall innbyggere vil øke kraftig, og vi trenger der-
for flere arbeidsplasser. Det må jobbes hardt for å oppnå dette. 
Blant annet må vi tiltrekke oss flere bedrifter fra Oslo-området, 
sier Julin. Han trekker fram flere grunner til at bedrifter fra  
sentrale deler av Østlandet skal vurdere Drammen.

– Det er store prosjekter på gang her i byen med nytt sykehus, 
helseklynge, InterCity-utbygginger og store veiprosjekt som  
Buskerudby-pakke 2. Byen ligger dessuten perfekt til geografisk 
ved fjorden, nær Oslo, med en effektiv havn og god kommunika    - 
    sjon. Samtidig er Drammen en kommune som ønsker å legge til  
     rette for nyetableringer og er fri for alt som heter eiendomsskatt.  
     Med andre ord; her er det duket for vekst, sier en optimistisk 
        kommunaldirektør.
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SAMMEN OM DRAMMEN:  Etter en periode med litt stillstand ruver nå byggekranene over Drammen igjen. Leder for Næringsforeningen i Drammen, Hans-Petter Tonum(t.h.) og kommunal-
direktør for økonomi og næring i Drammen kommune, Trond Julin, har som mål å skape én ny arbeidsplass for annenhver nye innbygger gjennom «Næringsvekst 2020». Foto: Per-Jan Brekke

– Det skjer allerede veldig mye bra her i Drammen. Flere og flere 
utenbys investorer  viser interesse for byen, boligprisene øker og det 
er ikke lenger noen som etterspør flere byggekraner som ruver over 
byen. Nå er byggekranene på plass, og det skal investeres mer i kom-
munen enn noen gang. Nå gjelder det å få med oss hele næringslivet 
på dette prosjektet og stimulere bedrifter, bedriftsledere, gründere 
og kreative sjeler slik at vi sammen kan lykkes med å nå de hårete  
målene våre, sier leder av Næringsforeningen i Drammen, Hans-
Petter Tonum.

Tonum mener at næringslivssatsingen må organiseres og samordnes 
enda bedre og mer effektivt. 
– Vi må samle ressursene og heie fram alle de gode prosjektene som 
allerede er i gang, sier næringsforeningens leder, som understreker 
at det de neste årene også blir viktig å synliggjøre alt det som er bra 
med næringslivet i byen og de mulighetene Drammen har å by på. 

SYNLIGGJØRE
– Vi må fortelle suksesshistoriene, løfte fram de gode idéene og skape 
oppmerksomhet rundt de spennende bransjene, sier Tonum. Og iniativ- 
takerne  har  allerede «tyvstartet» med et par prosjekter.

– Vi har blant annet satt i gang prosjektet «Kontordestinasjon  
Drammen», det såkalte KD25-prosjektet, og så har vi fått fart på 
gründersatsingen med gründerkafeer, egen gründeruke og planer 
om et eget gründersenter. I tillegg har vi vært i dialog med offentlige 
og private aktører tilknyttet helseklyngeprosjektet, og vi hatt samtaler 
med en rekke andre aktører om aktuelle tiltak knyttet til «Nærings-
vekst 2020», forteller Tonum.  

INVITASJON TIL NÆRINGSLIVET
– Det viktigste for at «Næringsvekst 2020» skal lykkes er at hele næringslivet blir med på laget.

TAKEOFF
Det blir takeoff for «Næringsvekst 2020» på Union Scene onsdag  
22. februar.  – Dit vil vi invitere stort og smått av næringsliv, samt aktuelle 
politikere og representanter for relevante etater innen offentlig sektor. Vi skal 
presentere tankene våre bak prosjektet, synliggjøre viktigheten av prosjektet 
og presentere konkrete eksempler på innhold og aktiviteter. Vi håper samtidig 
at vi skal greie å skape både forventinger og entusiasme rundt «Næringsvekst 
2020» og alt det positive det kan være med å bidra til, sier leder av Nærings-
foreningen i Drammen, Hans- Petter Tonum.
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TUNGT BESATT ADVISORY BOARD
«Næringsvekst 2020» skal ha et eget rådgivende styre, et såkalt Advisory 
Board, med medlemmer som skal se Drammen og prosjektet utenifra. 
– Vi har fått med oss noen av landets fremste næringsutviklingsressurser 
innenfor ulike deler av prosjektets hovedsatsingsområder. Flere av disse vil 
også bli brukt som foredragsholdere på de to årlige samlingene samt bidra 
med sitt store nettverk, forteller leder av Næringsforeningen, Hans-Petter To-
num.

Følgende åtte «tungvektere» har takket ja til å sitte i Advisory Board for «Nærings- 
vekst 2020» i Drammen: Forfatter, rådgiver og foredragsholder Ingebrigt Steen  
Jensen, tidligere helseminister Ansgar Gabrielsen, kommunikasjonsrådgiver og  
forfatter Nils Apeland, sosialøkonom og forsker Knut Vareide, administrerende  
direktør i Finans Norge Idar Kreutzer, tidligere BI-rektor og professor i strategi og  
industriell konkurranseevne Torger Reve, trendforsker og foredragsholder Ståle 
Økland,samt sjef for urbanisme i konsernet LINK arkitekturs Sissel Engblom. 

I STYRET: Professor og tidligere 
BI-rektor Torger Reve er blant 
styremedlemmene.

«Når personbiltrafikken øker mer enn befolkningsveks-
ten er det kun et tidsspørsmål for transportsystemet 
bryter sammen. Vare-, gods-, og servicetrafikken står 
stille i samme køer som personbilene. Lokalmiljøene 
forsimles ved utslipp til luft, samt at det medfører økt 
støy og flere ulykker», heter det Næringsforeningen i 
Drammensregionens uttalelse.

Næringsforeningen lister opp følgende tiltak som bør 
gjennomføres i prioritert rekkefølge: 

• Kortest mulig kjøretid for alternativ transport
• Egne kjørefiler for kollektivtransport
• Hyppige faste avganger for alternative transportmidler
• Brukerbetaling i bomsystem
• Fjerning av gateparkering
• God kvalitet og service for alternative 
 transportmidler
• Rimelige billetter for reise med kollektivtransport 
• Bruk av alternative energikilder

FRYKTER KOLLAPS I TRANSPORTSYSTEMET
Næringsforeningen i Drammensregionen tar også opp trafikk-utfordringene i sin høringsuttalelse til «Regional planstrategi 
for Buskerud Fylkeskommune- 2017 til 2020».



SATSER I MALAYSIA OG 
SAUDI-ARABIA

Drammensselskapet Conexus satser nå tungt i utlandet via søsterselskapet CXS. 

I Malyasia får CXS innpass blant to millioner brukere.

TeksT Per-Jan Brekke
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Conexus holder til i den såkalt «sol- 
smaragden» på Grønland sammen 
med blant andre Glitre Energi. Siden  
oppstarten i 2001 har selskapet vokst 
fra tre til nærmere 100 ansatte der 
cirka halvparten av staben er lokalt 
ansatte i Vietnam, Singapore og  
Malaysia.

Selskapet regnes som en av Norges 
største systemutviklere for oppfølging 
av HR- og ledelsesfunksjoner til private  

og offentlige virksomheter. Conexus lager blant annet digitale syste-
mer for oppfølging og kartlegging av personer og organisasjoner,  og 
de har en omfattende kundeliste innen offentlig sektor. Spesielt har 
selskapet en solid posisjon i undervisningssektoren, der de tilbyr en 
plattform for læring ved hjelp av digitale verktøy. 

SATSER I MALAYSIA
Conexus har som mål å bli verdensledende innen kompetanse- 
bygging og analyseverktøy, og de siste årene har selskapet rettet  
blikket mot Asia. Det er opprettet avdelinger både i Singapore,  
Vietnam, India og Bangladesh der seskapet har gjennomført et  
undervisnings-prosjekt for 9.- og 10.-klassinger i engelsk med

9

KREATIVT MILJØ: Daglig leder i Conexus-søsterselskapet CXS Steinar Evensen (t.h.) i samtale 
med leder for utviklingsavdelingen Geir Fuhre Pettersen (t.v.) og systemeier Bengt Myhre 
Hjelmeset (bak) hos Conexus på Grønland i Drammen. FOTO: PER-JAN BREKKE

UT I VERDEN: Daglig leder i CXS Singapore; Jan Lambrects (t.h.) på plass i Saudi-Arabia, der 
selskapet har solgt inn et omfattende pilotprosjekt til myndighetene. Her sammen med Fahd 
Faisal (t.v.) som er managing partner i Dimam. FOTO: PRIVAT

GRÜNDER: Steinar Evensen var en 
av gründerne bak Conexus, og er nå 
grunnleggeren av søsterselskapet CXS. 
FOTO: PER-JAN BREKKE

s
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BLOCK  WATNE  DRAMMEN  
KONTAKT: Søren Halck Johannsen, 915 53 946, 
shj@blockwatne.no 

– VI  KJØPER  TOMTER  I  OG  UTENFOR  DRAMMEN

blockwatne.no/drammen

Alle våre boliger leveres  
nøkkelferdige, med høy  
standard. Opparbeidet tomt 
og hvitevarer – ingen egen- 
innsats. Trygt og oversiktlig.

BOLIG  SØKER  TOMT!
I Drammen er det godt å bo. Stadig flere flytter til byen vår, og det er stort 
behov for nye boliger. Block Watne vil gjerne komme i kontakt med tomte-
eiere som vil utvikle eiendommen sin i god dialog med oss.  Tomter i og 
utenfor sentrum er av interesse – kontakt oss for en uforpliktende prat.

Block Watne bygger årlig rundt 1000 nye hjem. 
Bak hver nye bolig ligger 50 års erfaring, kom-
petanse og lidenskap for boligbygging. Vi utvikler 
små og større prosjekter og håndterer hele 

verdikjeden fra kjøp av tomt og prosjektering til 
salg og byggeprosess. Våre eneboliger, rekkehus 
og leiligheter kjennetegnes av gjennomtenkte 
løsninger og høy kvalitet.  

GLEINÅSEN RØYKEN – eneboliger, rekkehus og leiligheter

KNIVEÅSEN RØYKEN – eneboliger SKOGLI GULSKOGEN VEST – eneboliger, rekkehus og leiligheter

BERGÅS TERRASSE  NEDRE EIKER – Rekkehus og leiligheter

Se noen av våre boligprosjekt i Drammensområdet  ▶

egenutviklet Conexus-teknologi. Nå satser Drammensselskapet også  
tungt i Malaysia via det forholdsvis nyetablerte datterselskapet CXS  
med Conexus-gründer Steinar Evensen i spissen.

– Vi tar nå de samme elementene som vi har hatt suksess med i Norge  
over til langt større markeder. CXS-sjefen opplyser at de nå er enga-
sjert i et prosjekt for å kartlegge de malaysiske innbyggernes kompe-
tanse med tanke på det fremtidige arbeidsmarkedet. 
– Nå skal den malaysiske versjonen av finn.no, som har 2,1 millioner  
brukere, benytte våre verktøy, forteller Evensen. Han forteller  
at representanter for de malaysiske myndighetene vil komme  
på befaring til Drammen i løpet av året.

– I Malyasia satser vi tungt. Vi har fått til et fantastisk samarbeid 
med myndighetene som innebærer at vi har inngått en såkalt privat– 
offentlig samarbeidsavtale. Her leverer vi systemer for å kartlegge  
arbeidsstokkens kompetanse slik at den kan matches med nærings- 
livets behov. Målet er å kartlegge hele befolkningen slik at landets  
sysselsettingspolitikk kan baseres på detaljert fakta om landets  
kompetansebeholdning, forteller Evensen som legger til at Malaysia 
ligger langt foran Norge på dette området.

SKAL MØTE JACK MA
– Malaysia er på mange måter i samme situasjon som Norge der 
man har vært avhengige av oljeindustrien, og nå opplever også 
de en kraftig nedgang på dette feltet. Der har myndigheter og  
næringsliv for lengst innsett at de må omstille seg, og de satser på 
høyteknologi og nye løsninger, sier CXS-sjefen. 

I Malaysia har selskapet nettopp inngått leieavtale på et stort  
kontorlokale på 1.500 kvadratmeter i Cyberjaya som regnes som 

Asias Silicon Valley. Her vil CXS etablere et kreativt kontorfellesskap 
hvor andre startup-bedrifter også kan få tilgang til lokalene.  

– Vi er utrolig stolte av dette arbeidet. Systemet vi nå introduserer 
i Malaysia er en «game changer», og det har også ført til at vi nå er 
blitt invitert i møte med den store næringslivstoppen i Asia, som  Jack 
Ma, forteller CSX-sjefen. 

Jack Ma er grunnleggeren av internettselskapet Alibaba Group, et 
selskap som i 2014 stod for verdens største børsnotering. Ma var 
for øvrig nylig i møte med USAs president Donald Trump der han  
lovet å skape én million nye arbeidsplasser i USA gjennom å øke den  
internasjonale internetthandelen. 

STORPROSJEKT I SAUDI-ARABIA 
Selskapet har også på gang et gigantprosjekt i Saudi-Arabia etter 
malen fra Malaysia. 
– I første omgang satte vi i gang et større pilotprosjekt, og hvis pi-
lotprosjektet går som forventet, vil løsningen bli en del av myndig-
hetenes politikk for å transformere Saudi Arabias økonomi, sier 
Conexus-gründeren. 
Han er overbevist om at flere teknologiselskaper i Drammensregio-
nen bør prøve seg på det utenlandske markedet. 

– Vi har bred kompetanse i Norge og Drammen som få får nyte godt 
av. Det er et enormt marked der ute. Mange av landene i Asia er 
opptatt av orden, produksjon og hierarki, men de savner noe av det 
kreative, løsningsorienterte og utadvendte som vi nordmenn ofte står 
for, forteller daglig leder i CXS, Steinar Evensen.   
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MALAYSIA: CXS har etablert seg i hovedstaden Kuala Lumpur i Malaysia der de så langt har investert 12 millioner kroner sammen med malaysiske myndigheter. FOTO: PRIVAT
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SPAREBANK 1 
SATSER I DRAMMEN

SpareBank 1 BV satser nå sterkt på Drammensmarkedet med en rekke nyansettelser 

i løpet av de siste månedene. 

TeksT og FoTo Per-Jan Brekke

TRAPPER OPP: God stemning blant fem av de nyansatte ved SpareBank 1 BV  i Hauges gate 2 i Drammen: (F.v.) Vidar Løbak, Lise Maren Brock Tynes, Tom Erik Olsen, Ludvig Skogvold Goplen 
og Henriette Bernhoff Hagen.
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SpareBank 1 BV har hovedkontor i Tønsberg  
og avdelinger i Drammen, Kongsberg, Sande- 
fjord, Horten og Larvik.  Buskerud- og 
Vestfold-sparebanken er en del av Spare-
Bank 1-alliansen, som er landets nest største  
finansaktør.

Nå satser Sparebank 1 BV offensivt for 
å styrke avdelingen på Bragernes Torg i 
Drammen, der det nylig ble ansatt tre nye 
medarbeidere i bedriftsmarkedet, samt to i 
privatmarkedet. Og i tillegg er det opprettet 
et nytt salgsteam på mellom seks og ti perso-
ner som skal betjene bedriftskunder. 

ALT UNDER ETT TAK
Totalt er det 50 ansatte samlet under ett tak 
i Hauges gate 2 i Drammen. Her tilbyr de  
i tillegg til ordinær finansiering for  
bedrifter og privatpersoner, også formues-
forvaltning, forsikring, leasing, factoring, 
eiendom- og næringsmegling og regnskaps 
tjenester. 

– Drammen er en by i sterk vekst og vi  
ønsker å ta en større andel av både det  
private markedet og næringslivet. Dette skal 
vi klare siden vi har et bredt produktspekter, 
dyktige medarbeidere med bred kompe- 
tanse, erfaring, lokal tilhørighet og god 
kjennskap til markedet vi er i, forteller Lise 
Maren Brock Tynes, som er banksjef  for  
bedriftsmarked i Buskerud. 

DE NYANSATTE 
Lise Maren Brock Tynes (38) er selv en av 
de nyansatte i banken. Hun er fra Mjøndalen 
og er utdannet siviløkonom og statsautorisert 
revisor med arbeidsbakgrunn som kontroller  
i GIEK, revisor i Pwc og kundeansvarlig  
i Nordea.

Blant de andre nyansatte i privat- og bedrifts-
markedet er Vidar Løbak (47) som er lokal 
banksjef  for privatmarkedet. Løbak er fra 
Asker, og har jobbet mesteparten av tiden i 
Drammensområdet. 47-åringen er utdannet  
revisor, har jobbet mye med økonomi og  
rekruttering og kom fra stilling i DNB  
Drammen/Hokksund. 

Henriette Bernhoff Hagen (35) fra 
Mjøndalen er nyansatt som finansiell råd-
giver i privatmarkedet. Hun er utdannet  
diplom-markedsfører, kommer fra DNB 
Drammen og startet karrieren i Postbanken 
i 2008. 

Tom Erik Olsen (52) kom til stillingen som 
bedriftsrådgiver i SpareBank 1 fra DNB 
Drammen. Drammenseren har lang erfaring  
innen forvaltning av eiendommer og cash 
management. Tom Erik var blant annet 
økonomiansvarlig for forvaltningsporteføljen 
ved Eiendomssenteret i Drammen.

Ludvig Skogvold Goplen (29) fra Drammen  
er nyansatt som teamleder for den nyopp- 
rettede salgsteamet.  29-åringen er utdannet 
siviløkonom. Også Ludvig kom til Spare-
Bank 1 fra DNB i Drammen.   SYNLIGE: – Det er viktig for oss å være en synlig bank 

i Drammen, sier banksjef bedriftsmarked Lise Maren 
Brock Tynes (t.h.). Her på spasertur i Hauges gate ved 
Bragernes Torg sammen med fire andre nyansatte i banken: 
Vidar Løbak (t.v.), Henriette Bernhoff Hagen, Tom Erik Olsen 
og Ludvig Skogvold Goplen.
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Bangeløkka
Drammen

Nøkkelinformasjon
• Totalt 9000 kvm (er under oppføring).

• Unik eksponering mot Bjørnstjerne Bjørnsonsgate og mot  
 rundkjøring med tilførsel fra og påkjøring til E18 og E134.  
 Nedre Eiker, Øvre Eiker og Kongsberg.

• Bjørnstjerne Bjørnsonsgate 110 ligger strategisk plassert  
 på Strømsø i Drammen.

• Det blir etablert ny rundkjøring fra Bjørnstjerne Bjørnsonsgt  
 før innflytting.

• Beliggende rett ved busstasjon og med gangavstand til  
 togstasjon.

• Opptil 200 P-plasser for bil, inkl. elbiler, og flere for sykkel.

• Kun få minutter til Drammen sentrum og elvepromenaden.

• Etasjeplan fra 2400 kvm BTA til 3400 kvm BTA.

• Fleksibelt bygg som også kan deles i mindre leieforhold.

• Kantine, takterrasse og garderobeanlegg ifm sykkelparkering. 

• Leiekontrakter inngått med bl.a følgende GK, Assemblin  
 (tidl Imtech), Block Watne og Ing. Ivar Pettersen, Ellingsen  
 Møbler/Slettvoll, Drammen revisjon.
• Overtakelse årsskifte 2017/2018.

Ny næringspark ved E18/E134

Kontakt:
Asgeir K. Svendsen. Direktør - næringseiendom
Tlf. 90 52 62 67. asgeir@ticon.no
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Hovedarrangører for «Nordic EV Summit 2017» var TU Media, og 
fokuset var på det grønne skiftet, elektriske kjøretøy og ikke minst elbil-
salget som er svært høyt i Norge sammenlignet med andre land. Elbil-
konferansen foregikk på Union Scene i Drammen den 7. og 8. februar.  
Ordfører Tore Opdal Hansen og NHO-direktør Kristin Skogen Lund 
stod for åpningen.

Konferansen tiltrakk seg et imponerende arsenal av foredrags- 
holdere med Teslas frittalende nestsjef  Diarmuid O’Connell, Sam-
ferdselsminister Ketil Solvik-Olsen, Transport- og kommunika-
sjonsminister i Finland Anne Berner og administrerende direktør  
i Innovasjon Norge Anita Krohn Traaseth. I tillegg til nordiske  
representanter var det med bidragsytere fra USA, Costa Rica, New 
Zealand, Canada, Nederland, England, Belgia og Tyskland.

ELBIL-BYEN DRAMMEN
Det er ikke tilfeldig at Drammen ble valgt som vertskapsby. Hele fire av 
fem elbiler har vært innom Drammen havn før de kjører ut på norske 
veier, og Drammen havn var også med som en av partnerne i forbin-
delse med den to dager lange konferansen.

– Det var Elbilforeningen som henvendte seg til oss og lurte på om 
vi kunne være med å arrangere en nordisk konferanse om elektriske 
kjøretøy. Årsaken til at vi valgte Drammen er at dette er selve bilbyen 
i Norge og at Drammen havn har en så sterk posisjon som elbil-havn.  
I tillegg har Tesla både utsalg og serviceverksted her i byen. Dessuten 

passet møtelokalene på Union helt perfekt til dette formålet, sier admi-
nistrerende direktør i TU Media Jan Moberg (bildet). 

– På grunn av elbil-tiltakene som er gjennomført 
har Norge verdens høyeste andel elbilsalg i for-
hold til totalsalget av biler, og det er stor interesse 
fra utlandet for å komme å se hvordan vi har fått 
dette til og hvordan man løser det i praksis, fortel-
ler Moberg. Han legger ikke  skjul på at de også 
har ambisjoner om å få den store internasjonale  
elbil-konferansen i 2020 til Drammen.

RIVENDE UTVIKLING
– Som landets største bilhavn ser vi det som naturlig å være partner 
under et slikt arrangement, spesielt med tanke på at 20 prosent av 
alle nybilene som kommer inn i Drammen, er elbiler. Samtidig er det 
veldig interessant å tilegne seg kunnskap om elbilmarkedet. Her skjer 
det mye hele tiden, og det skjer raskt, både når det gjelder teknologi,  
utbygging av kapasitet og konsekvenser for strømnettet, sier assiste-
rende havnedirektør ved Drammen havn Ivar Vannebo.

Nordic EV Summit er et samarbeid mellom Elbilforeningen,  
Electric Mobility Norway, Nordic Energy Research, NCE Smart Energy  
Markets og Teknisk Ukeblad Media. Programmet ble styrt av TUs 
redaksjon.  

ELBIL-BYEN: En av årsakene til at den nordiske elbil-konferansen ble lagt til Drammen er at Drammen havn har en så sterk 
posisjon som elbil-havn i Norge. I tillegg har Tesla både utsalg og serviceverksted i Drammen. Foto: Torbjørn Tandberg

NORDISK ELBIL-KONFERANSE  
Drammen var nylig vertskap for en stor nordisk konferanse om elbiler og det grønne skiftet innen bilbransjen 

med blant andre Tesla-nestsjef  Diarmuid O’Connell som foredragsholder. 

TeksT og FoTo: Per-Jan Brekke
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SpareBank 1 Regnskapshuset

Vi i SpareBank 1 Regnskapshuset hjelper til med alt 
innen regnskap, lønn, årsoppgjør og rådgivning. Vi 
tilbyr papirløse regnskap- og autoprodukter, hvor 
mye kan utføres via mobil eller web. 

Våre løsninger skreddersys etter dine behov og vi blir 
enige om en fornuftig arbeidsfordeling. SpareBank 1 
Regnskapshuset har 45 dyktige ansatte, fordelt på tre 
avdelinger i Drammen, Sandefjord og Larvik.

Les mer og kontakt oss på r1.no eller på 
telefon 32 21 35 70. Du kan også sende 
oss en e-post direkte på salg@r1.no. 
 
Vi er der du vil at vi skal være!

Skreddersydd  
regnskap

Visste du
at du kan leie en  regnskapsmedarbeider  for en kortere eller  lengre periode?

http://r1.no/
mailto:salg@r1.no
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Drammen ble dermed landets første kommune med et eget  
digitalt eiendomsarkiv som inneholder både rene byggesaker og  
andre eiendomsrelaterte dokumenter. Arkivet omfatter den  
enkelte eiendom med alt fra ferdigattester, gjeldende tegninger, 
ombygginger, stikkledninger, grenser, seksjoneringer, avløp, funda-
mentering, innkjørsler og lignende. Ikke mindre enn 400 hylle- 
meter og 10.000 mapper med 300.000 dokumenter har blitt  
skannet. 

Fagleder i byarkivet, Kim Schønning Asplin, har stått i spissen 
for den praktiske delen av prosjektet og har selv skannet mange  
dokumenter. 
– Det kan høres veldig kjedelig og ensformig ut, men det har vært 
veldig lærerikt og meningsfylt, sier Asplin. 
Det har gått med ikke mindre enn 28 årsverk og 18 millioner  
kroner, til arbeidet som startet i 2006.

HJELPER NABOKOMMUNENE
Det dreier seg sannsynligvis om den mest omfattende digitalise-
ringsprosessen i norske kommuner noensinne. En prosess som  
resulterte i at Drammen ble den første kommunen i Norge med 

et eget komplett digitalt eiendomsarkiv. I dag er interessen stor 
rundt det Drammen har fått til, og prosjektmedarbeidere bistår nå 
også kommunene Røyken og Sande med å digitalisere tilsvarende  
arkiver. Neste kommune som skal få hjelp er Svelvik.

– Drammen kommune ønsker å være mest mulig åpen, og  
eiendomsarkivet er det arkivet byens innbyggerne er klart mest 
interessert i, spesielt de som skal kjøpe eller selge eiendommer. 
Tidligere hadde de en egen ansatt på fulltid i skranken for å ta seg 
av nærmere 5.000 årlige henvendelser om eiendommer. Innbyg-
gerne, næringsdrivende, saksbehandlere og andre måtte møte opp 
personlig i skranken på rådhuset i åpningstiden for å få utdelt og 
lese mappen de ønsket å sjekke der. Nå er stillingen innspart og 
brukerne av tjenesten kan få samme informasjon digitalt – til alle 
døgnets tider, sier byarkivar Tom Oddby. 

FIREDOBLING I VISNINGER
Det eneste man trenger for finne alle papirer og korrespondanse 
som dreier seg om eiendommen er en gateadresse, eller et gårds- 
og bruksnummer til eiendommen.

VETERAN: 300.000 eiendomsdokumenter 
har blitt skannet på rådhuset i Drammen 
i løpet av de siste årene. 
Prosjektmedarbeider Ragnar Lie er blant 
de som har vært med lengst i prosjektet. 

HAR SKANNET 300.000 
DOKUMENTER 

I over 10 år har ett av landets største digitaliseringsprosjekter pågått i all stillhet på rådhuset i Drammen. 

Over 300.000 eiendomsdokumenter har blitt skannet slik at Drammen har fått et av Norges mest komplette digitale 

eiendomsarkiv. I dag forvalter kommunen 360 boligselskaper og har 27.000 medlemmer.  

TeksT og FoTo: Per-Jan Brekke
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400 HYLLEMETER: Det 
papirbaserte eiendomsarkivet i Drammen kommune, som nå er digitalisert, består av 
ikke mindre enn 400 hyllemeter.

– Byens innbyggere og næringsliv kunne ta i bruk gratisarkivet via 
Drammen kommunes nettside allerede i 2014. Brukerne er veldig 
fornøyde, men det er fortsatt mange som ikke kjenner til denne 
muligheten, blant annet innen næringslivet. Informasjon fra det 
digitale eiendomsarkivet er en del av de såkalte «meglerpakkene» 
som er tilgjengelig i markedsportalen Infoland. I 2016 ble det gjort 
cirka 2500 bestillinger i Infoland, opplyser, Oddby som legger til 
at at antall unike sidehenvisninger til det digitale eiendomsarkivet 
har økt fra 3.000 i 2014 til 12.000 i 2016. 

ENKELT OG NYTTIG
– Arkivet er også knyttet direkte opp mot kommunens digi-
tale kartløsninger. Vi både tror og håper at næringslivet og inn-
byggerne i Drammen vil ha stor nytte av et lett tilgjengelig  
arkiv som dette som nå er komplett helt fra de første årene etter 
bybrannen i 1866 fram til 2008. Vi arbeider nå videre med å kart-
legge og skanne inn også de siste årene, forteller byarkivaren. Han 
påpeker at de som vil bruke tjenesten kan gå inn på kommunens 
nettside og søke etter eiendomsarkivet. 

– På sikt er planen at eiendomsarkivet blir en av de fem fanene 
man finner når man går inn på kommunens nye innsynsportal, 
sier Oddby og legger til at ikke alle eiendommer ligger fullt tilgjen-
gelig i det digitale arkivet.

– Nei, banker, fengsel og lignende bygg er det jo ikke akkurat 
så lurt å legge ut detaljtegninger av på nett, smiler byarkivaren, 
som opplyser at neste store prosjektet er å digitalisere alle bystyre- 
protokollene.   

PROSJEKTLEDERE: Byarkivar Tom Oddby (t.h.) og fagleder Kim Schønning Asplin i byarki-
vet har stått i spissen for den omfattende digitaliseringsprosessen der eiendomsarkivet 
også er knyttet opp mot digitale kart.

Eiendomssenteret AS
- et heleid datterselskap av

Svensson Nøkleby Advokatfirma ANS
Nedre Storgate 15/17, 3. etg., 3015 Drammen

Tlf: 32 21 33 00. E-post: firmapost@eiendomssenter.no  

MER ENN 30 ÅRS ERFARING MED:
• Kjøp- og salgsrådgivning • Verdivurderinger

• Utleie og fremleie • Leietakerrådgivning

• Forvaltning  • Reforhandling av leiekontrakter

• Oppgjørsoppdrag • Seksjonering

Tlf. 32 21 33 00 
www.eiendomssenter.no

DIN MEGLER INNEN 
NÆRINGSEIENDOM

Knut Holter
Eiendomsmegler MNEF
Tlf: 952 72 522
knut@eiendomssenter.no

Geir A. Andreassen
Megler MNEF

Tlf: 415 08 380
geir@eiendomssenter.no

s

s

mailto:firmapost@eiendomssenter.no
http://www.eiendomssenter.no/
mailto:knut@eiendomssenter.no
mailto:geir@eiendomssenter.no
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Union Scene | 22. februar kl 15-18

VELKOMMEN TIL TAKEOFF
Næringsvekst 2020 - En forsterker for innovasjon og vekst

Drammen er i vekst. Mye har skjedd  
og mange målsetninger er nådd.  Nå er 
det på tide å sette seg nye mål og flytte 
lista enda høyere.  Vi har gjort det  
før og vi skal  klare det igjen.

Sammen skal næringslivet i Drammens-
regionen og Drammen  kommune utvikle 
fremtidens arbeidsplasser.

Nå går startskuddet for et nytt prosjekt:  
Næringsvekst 2020  - en forsterker for  
innovasjon og vekst!

Finn ut hvordan du og din bedrift kan bli  
med på reisen.

Ta plass, fest setebeltet og meld deg på  
til Takeoff  med spennende foredragsholdere!

Hva: Lansering • Takeoff
Når: 22. februar, kl. 15-18

Hvor: Union Scene, Drammen

STÅLE ØKLAND
Trendekspert,  forfatter og 

foredragsholder

Næring skaper den 
gode byen

KNUT VAREIDE
Sosialøkonom og forsker  hos  

Telemarksforskning

Hvordan kan  
Drammen lykkes? 

TORE OPDAL HANSEN
Ordfører 

Drammen kommune

Sammen for vekst

BENTE NORDBYE LIE
Partner PwC

Megatrender som  
vil påvirke oss

- En forsterker for innovasjon og vekst
LES MER OG MELD DEG PÅ: WWW.NV2020.NO

www.nv2020.no

#nv2020

NV2020 Helside DR24 Takeoff.indd   1 31.01.2017   14.26

http://www.nv2020.no/
http://www.nv2020.no/
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ÅPNINGSTIDER: Man-fre 08.00-17.00. Tor 08.00-19.00. Lør 09.00-15.00 LOTHE AS, Grønland 9. 3045 Drammen. Tlf: 32 23 47 80. Fax: 32 23 47 81. lotheas@online.no

Vi har fargesatt Drammen i

 70 år

Grønland 9, Drammen, Tlf.: 32 23 47 80. Gratis kundeparkering.
Åpningstider: Man.-fre. 8-17, tors. 8-19 lør. 9-15 - www.lotheas.no

Vi hos Lothe har spesialisert oss på å sette sammen tapet, gardin, farger, maling og 
gulvprodukter til en helhet. Våre håndverkere utfører maling, gulvlegging, 

tapetsering og gardinsøm fagmessig.

Høstens farger og mønstre fra  bl.a. Designers Guild, Harlequin, 
Green Apple, Sanderson m.fl.

Flørt med farger
Lothe har vært en håndverkerbedrift i 70 år.
Vi har ca 25 dyktige håndverkere, og utfører alle typer
jobber innen maling, tapetsering og gulvlegging.
Utfordrende oppgaver som legging av gulvbelegg i våtrom,
teppelegging i trapper, sprøytemaling, gamle malings-
teknikker som marmorering og lasering - vi kan det! 

Som byens største farge-og interiørforretning kan vi tilby våre 
kunder et stort utvalg av produkter og tjenester innen maling, 
tapet, gulvbelegg, tepper og gardiner.

Hos Lothe A/S vet vi hvor viktig hjemmet ditt er for deg. 
Hvert eneste rom i huset er en utfordring. Vi kan gi deg 
     inspirasjon og nye ideer, og vi hjelper deg gjerne med 
      gode råd og ideer spesielt for deg og ditt hjem.

        Du kan være helt sikker på at du er i de aller beste 
          hender hos oss. Velkommen skal du være!

Du finner oss på Grønland 1;

Geir Bakke

T: +47 9820 7087
E: geir.bakke@kpmg.no

Bernt Hellerud

T: +47 9486 0811
E: bernt.hellerud@kpmg.no

Kai Holhjem

T: +47 4063 9569
E: kai.holhjem@kpmg.no

kpmg.no 

Endelig i Drammen! 
Revisjon og bekreftelser  |  Regnskaps- og økonomitjenester     

Skatt og avgift  |  Rådgiving

mailto:lotheas@online.no
http://m.fl/
mailto:geir.bakke@kpmg.no
mailto:bernt.hellerud@kpmg.no
mailto:kai.holhjem@kpmg.no
http://kpmg.no/


NY DRAKA-
SJEF
Draka Norsk Kabel 
AS i Drammen 
har fått ny øverste 
sjef.  1. oktober i 
fjor tok Humberto 
Duplat Paiva over som administrerende 
direktør hos selskapet som er en del av 
Italia-baserte Prysmian Group. Humberto 
har mer enn 25 års erfaring fra ulike roller 
i Prysmian. Han kommer fra stillingen som 
salgsdirektør i Brasil. 

DATASEL-
SKAPET 
EASIT 
MED STOR-
KONTRAKT
Dataselskapet Easit 
i Drammen har 
åtte selskapet Lindbak Retail Systems 
som ny kunde. Lindbak, som leverer 
forretningskritiske IT-løsninger for de-
taljhandelskjeder innenfor dagligvare, 
faghandel og servicehandel, betjener 
mer enn 4.000 butikker og har kunder 
som Coop Norge, Gresvig og Sport 1. 

– Lindbak Retail Systems har gjort en 
omfattende vurdering av løsninger for å 

finne det beste ITIL-baserte verktøyet for 
å  effektivisere og optimalisere service 
og support ovenfor sine kunder, og 
vi  er derfor veldig glade og stolte over 
at valget til slutt falt på Easit AS som 
leverandør, sier daglig leder Jørn Enersen.
 
I tillegg til Lindbak Retail System AS 
har Easit også Visma Retail, Rema 
1000 og Raise-kjelden som kunde. 
– Vi har nå fått et solid fotfeste innen-
for retail-segmentet, sier Enersen.

SATSER PÅ MAKULERING  
Fretex i Kobbervikdalen øker nå satsin-
gen på sikkerhetsmakulering både av 
papir og datalagringsmedier.  – Økningen 
er stor både på papir og ikke minst på 
sikkerhetsmakulering av harddisker, mobi-
ler og andre datalagringsenheter. Mange 
er i dag ikke klar over hvor stor 
sikkerhetsrisiko utrangert eller ødelagt 
PC-er og mobiler er. Fretex har kunder 
både i det offentlige og private, og tilbyr 
trygge og miljøvennlige løsninger for 

kundene. Alt som makuleres blir sendt til 
gjenvinning, sier salgansvarlig Greta Ina 
Grorud (t.v. på bildet) som opplyser at det 
nå har styrket salgsteamet med salgskon-
sulent Roger Enevoldsen. Salgsteamet 
i Kobbervikdalen dekker både Telemark, 
Vestfold, Buskerud, Asker og vider helt 
opp til Hadeland.

NY FØNIX-
RÅDGIVER
Erlend Pedersen 
(bildet) er ansatt som 
rådgiver i Fønix  
Kompetanse AS  
i Drammen. 
45-åringen kommer 
fra stillingen som Corporate HR Develop-
ment Consultant i Elopak med ansvar 
for organisasjons- og lederutvikling der 
leder-workshops innen «feedback-kultur» 
og endringsledelse var et viktig fokus.  
Fra tidligere har Pedersen jobbet som 
HR Manager/Business Partner i ni år med 
blant annet fokus på lederrådgivning, 
rekruttering og organisasjonsundersøkel-
ser. Han er brennende opptatt av relasjo-
ner mellom mennesker og hvordan dette 
påvirker oss og resultatene til bedriften 
vi jobber i.

FIN START FOR 
PAPIRHUSET
Papirhuset, som åpnet i nye lokaler i 
Drammen før jul, kan rapportere om en 
bra oppstart på Papirbredden. – Vi kan 
ikke si oss annet enn fornøyd med driften 
disse første to månedene. Og naboene 
har også vært veldig gode til å ta oss i 
mot. Vi har allerede har fått en god del 
stamgjester, noe som vi selvfølgelig setter 
stor pris på. Papirhuset brukes daglig til 
forretningslunsjer, skolearbeid, familie-
middager og såkalte «hang-out» i tillegg til 
våre mange konserter. Blant annet så var 
Kristopher Schau her 31. januar og gjorde 
sin første «Rekommandert-podcast», og 
dette vil være et månedlig arrangement 
fremover, sier daglig leder Kristina Lopez 
(bildet).

GODT SAGT UTVIDER 
I Godt Sagt kommunikasjon har to nye 

medarbeidere gjort sin entré siden 

forrige utgave av Drammen24, nærmere 

bestemt Lene Grønli (37) og Unni Claus-

sen (37). – De nye har en kompetanse 

som er helt spisset på sosiale medier, 

kampanje og digitale illustrasjoner, sier 

daglig leder Hans Arne Odde om de to 

nyansatte i selskapet, som har kontor 

både i Drammen og på Kongsberg. 

Lene, 

som bor 

i Kongsberg 

med mann 

og to små, 

har jobbet 

fem år 

i SOS-

barnebyer 

som markedsanalytiker, samt åtte 

år i Bonnier Media som produktsjef, 

markedssjef og ansvarlig for digitale 

kampanjer for interiør- og kvinnema-

gasin. De siste årene har hun i ho-

vedsak jobbet med sosiale medier. 

Unni, 

som bor 

i Drammen 

med mann 

og to små 

barn, er 

statsviter 

og journa-

list med ni 

års erfaring 

som kom-

munikasjonsrådgiver fra departement og 

bistand.  Unni har studert statsvitenskap 

og språk, og 37-åringen har etter det blant 

annet jobbet fire år i Olje- og energidepar-

tementet med presse og kommunikasjon. 

Deretter gikk hun til Plan Norge der hun  

jobbet med kampanjer, presse, sosiale  

medier og historiefortelling.

OSLO HAR FÅTT ØYNENE
OPP FOR BUSKERUD
Trygg Trafikk og Akershus Universitets-
sykehus får nettløsninger «made in 
Mjøndalen». Nå håper Siteman at flere 
får øynene opp for de digitale fagmiljø-
ene i Buskerud.

– Vi opplever at satsingen på å kom-
binere vårt fagmiljø, som har utviklet 
nettløsninger siden 2003 med en gjeng 
som er langt fremme innen digital 
markedsføring, har gitt knallresultater, 
sier en fornøyd daglig leder Bjørnar 
Boldvik(bildet) i det digitale kommunika-
sjonsbyrået Siteman.

Mjøndalsbyrået delte seg i høst inn i spe-
sialiserte faggrupper og nærmest doblet 

antall ansatte for å sikre faglig utvikling 
og kvalitet på alle områder i den digitale 
verden. Og nå blir den nye satsingen 
lagt merke til.  Fra før står Mester Grønn 
på kundelista, og før jul kapret Siteman 
Trygg Trafikk som kunde, nettopp på 
grunn av den kombinasjonen av tekniske 
utviklere og digitale markedsførere.  – Vi 
ser nå at markedet får opp øynene for at 
det finnes dyktige, digitale miljøer også 
utenfor Oslo-gryta, sier Boldvik.

I likhet med andre kommunikasjonsby-
råer i distriktet, har Siteman rustet opp 
teamet det siste året. Selskapet har 
vokst fra 12 til 20 ansatte på kort tid, og 
med tilslag på flere nye, store kunder er 
det stadig behov for flere digitale hoder 
i Mjøndalen. 
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SISTE NYTT OM FOLK OG FORRETNING 
I DRAMMENSREGIONEN 



NYE HODER TIL OKTAN
Oktan Øst reklamebyrå i Drammen er 

inne i en fin vekstperiode og starter 

det nye året med tre nyansettelser.

Camilla Svendsen (t.v.) 33 år, er ansatt 

som webredaktør/journalist. Hun skal 

jobbe med å drifte ulike kanaler/ sosiale 

medier samt skrive saker til magasiner. 

Camilla har bakgrunn fra både 

lokalpresse og rikspresse.

Wenche With (t.h.) er trønder, 41 år og 

bosatt i Oslo. Wenche har begynt som  

tekstforfatter og kreatør. Hun har bakgrunn 

fra reklamebransjen og «inhouse  

marked» og web, men kommer nå 

fra jobb som dialogforfatter for Hotel 

Cæsar. Hun er nyforelsket i Drammen 

og håper å gjøre drammenser av seg 

bare den rette boligen dukker opp.

Aniken Evensen er ansatt som digital 

rådgiver. Aniken er 36 år, digital nerd, 

bosatt i Larvik og har bakgrunn fra 

mediebransjen, sist Aftenposten og 

Egmont. Hun blir byråets spydspiss på 

digital markedsføring og en viktig ressurs 

både internt og for byråets kunder.

ZOOM GRAFISK FORNYER
AVTALE MED POSTNORD
Nordiske PostNord, tidligere Tollpost Globe 
i Norge, har vært kunde av Zoom Grafisk i 
Drammen snart ti år allerede. Nå forlenger 
Zoom Grafisk samarbeidet med PostNord 
som det eneste trykkeriet i Norge.

– Vi er svært stolte over å signere en 
mangeårig millionkontrakt med PostNord 
som viderefører og styrker et godt sam-
arbeid i årene fremover. At vi er det eneste 
foretrukne trykkeriet i Norge forteller oss 
at vi også er konkurransedyktige utenfor 
landegrensene, forteller daglig leder Ari 
Hauksson.

Kundemagasinet Tempo er en av flere 
kanaler PostNord bruker for å nå sine 
interessenter. 
I kundemagasinet kan man inngående bli 
mer kjent med PostNord og hva som rører 
seg i logistikkbransjen, samt lese om 
deres løsninger og syn på elementer 
innenfor samferdsel og i samfunnslivet.

– Samarbeidet med Zoom Grafisk fungerer 
utmerket. Den største fordelen med Zoom 
er deres store fleksibilitet. Vi har mange 
produkter som skal trykkes, og Zoom tar 
ansvar for at dette skjer uansett tidspress, 
forteller kommunikasjonssjef i PostNord, 
Bjørn Thorvaldsen.

NYANSETTELSER I 
SVENSSON NØKLEBY
Svensson Nøkleby 
Advokatfirma 
i Drammen utvider 
nå staben ytterli-
gere. – Vi er inne i en 
ekspansiv fase, og 
vil ansette fem-seks 
nye advokater nå på 
nyåret. To av disse 
startet allerede 
2. januar, nærmere 
bestemt senior-
advokat Leif O. 
Haugen og advo-
katfullmektig Karina 
Johnsen. 

Haugen kommer fra stilling som intern-
advokat i Kongsberg-Gruppen ASA hvor 
han har arbeidet med juridiske problem-
stillinger i forbindelse med kontrakter, 
anskaffelse –og tilbudsprosesser, oppkjøp 
og konkurranserett. Leif, som i tillegg har 
bred erfaring innen antikorrupsjonsarbeid, 
inngår i avdelingen for handel og industri.  
Karina er nyutdannet fra Universitetet 
i Oslo og vil i første omgang arbeide med 
juridiske problemstillinger for privat-
klienter.

ÅPNET 
NYTT VALUE 
ACCOUN-
TING-
KONTOR
Value Accounting, med investerings-
selskapet Brødrene Kverneland i ryggen, 
har etablert et eget regnskap- og rådgiv-
ningskontor på Bragernes Torg i Drammen. 

– Value Accounting er en relativt ny og 
raskt voksende kjede som satser på lokalt 
eierskap og lokal tilstedeværelse. Som 
følge av det voksende og spennende 
næringslivet i Drammen har vi sett et 
stort potensiale her, og vi er strålende 
fornøyd med å kunne være med på laget. 
Filosofien bak er menneskene og kundene 
i fokus, og vi satser på å etablere et A-lag 
av gode rådgivere for våre kunder i en 
regnskapsverden med store endringer. 
I Drammen ønsker vi å hjelpe med å finne 
gode løsninger gjennom vårt nettverk og 
kompetanse, sier partner og statsauto-
risert revisor; Sissel Moe(bildet), i Value 
Accounting.

SVENSK 
HOTELLKJEDE 
SATSER PÅ DRAMMEN
Den svenske hotellkjeden Midstar har 
kjøpt Comfort Hotel Union Brygge i Dram-
men av Union Eiendomsutvikling. Det så-
kalte «Rockehotellet» på Grønland åpnet 
dørene for syv år siden. Hotellet drives 
i dag av Choice, med Petter Stordalen 
(bildet) i spissen, og har 140 hotellrom. 
Ifølge Dagens Næringsliv kostet hotellet 
cirka 160 millioner kroner å bygge, og 
salgsverdien skal i følge DN ligge godt 
over 200 millioner kroner.

Administrerende direktør Peter Tengström 
i Midstar Hotels AB oppgir følgende årsak 
til at svenskene nå ønsker å investere 
i nettopp  Drammen: – Da jeg i sin tid 
jobbet for hotellkjeden Rezidor i Norge, 
hadde nok også jeg et oppfatning av at 
Drammen kun var en by man kjørte 
gjennom. Men slik er det ikke i dag. 
Byen har fått et fantastisk løft de senere 
årene og er nå en del av Stor-Oslo, sier 
Tengstrøm til DN.

GODT ÅR FOR
MANPOWER 
Manpower i Drammen, som er en del av 
landet største bemanningsbyrå,  hadde et 
godt år i 2016 med en omsetningsvekst 
på 10 prosent i et tøft arbeidsmarked 
og 568 oppdrag av ulik varighet.  – Med 
denne veksten og antall oppdrag gjør vi en 
forskjell for både kunder og medarbeidere.  
Hele 30 prosent av våre medarbeidere får 
fast jobb etter endt oppdrag, sier daglig le-
der Stine Warloff Ødegaard som opplyser 
at to av deres medarbeidere nå også er 
i ferd med å ta en ekstra sertifisering 
i rekruttering hos DNV GL.
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Tlf. 32 88 87 00   firmapost @ sorvangen.no   www.sorvangen.no

Montering  Makulering  Plastpakking  Jobbfrukt.no 
Snekkerverksted  Gartner & Anlegg  Masseutsendelser  Pakking & Sortering

Lekestuer & Anneks  Møtemat & Catering  Ved & Briketter
HVA KAN VI GJØRE FOR DEG ?

Tlf. 32 88 87 00   firmapost @ sorvangen.no   www.sorvangen.no

Montering  Makulering  Plastpakking  Jobbfrukt.no 
Snekkerverksted  Gartner & Anlegg  Masseutsendelser  Pakking & Sortering

Lekestuer & Anneks  Møtemat & Catering  Ved & Briketter
HVA KAN VI GJØRE FOR DEG ?RÅDGIVENDE INGENIØRER ELEKTROTEKNIKK

Drammen – Hønefoss – Lysaker – Trondheim – Gol
www.ect.no

Bilia - din billeverandør uansett bilbehov.

Alt som gjelder biler.
Og litt til.

www.bilia.no - betjent med eDialog
Tlf. 08555

FORSIKRINGSMEGLER MED 
30 ÅRS ERFARING

Vi tilbyr objektiv rådgivning og megling av 
skade- og personforsikringer.

Les mer på www.kapitol.no

«Systemene skal ikke ta tid – de skal gi tid.»

www.vitari.no

Vil du vite mer om hvordan Vitari kan hjelpe  
deg med å effektivisere din bedrift?

Spør oss  

gjerne!

Tlf: 66 85 51 00

I MILJØETS TJENESTE SIDEN 1901
                 

Tlf. 32 25 27 00. E-post: post@hellik-teigen.no

http://sorvangen.no/
http://www.sorvangen.no/
http://jobbfrukt.no/
http://www.ect.no/
http://www.bilia.no/
http://www.kapitol.no/
http://www.vitari.no/
mailto:post@hellik-teigen.no
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Nærings-
eiendom 
Utvikling og utleie 
i drammensregionen

Martin Fevang  922 67 822
Lars Fevang  922 67 821

fevang.no
Reklame

En merkevare er en 
persons magefølelse 
knyttet til et produkt, 
en tjeneste eller 
virksomhet. virksomhet. 
en tjeneste eller 
virksomhet. 
en tjeneste eller 
knyttet til et produkt, 
en tjeneste eller 
knyttet til et produkt, 

magefølelse
knyttet til et produkt, 
persons 
knyttet til et produkt, knyttet til et produkt, 

En merkevare er en 

Vi har din nye 
MEDARBEIDER 
Fast rekruttering 
eller innleie

32 05 65 40 – manpower.no

Skaper i dag. 
Utvikler for 
i morgen.

Lokal rådgiver i Drammen 
siden 1954 innenfor:

 • Vei- og anleggsprosjektering
 • Plan – og landskapsarkitektur
 • Byggteknikk 
 • Byggeledelse
 • Oppmålingstjenester

NÆR – ENGASJERT - SOLID
 

Besøk oss på www.ssas.no

http://fevang.no/
http://manpower.no/
http://www.ssas.no/
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PÅ JAKT ETTER 
MØTEROM?

På Papirbredden tar vi gjerne i mot til eksterne 
kurs og konferanser. Vi kan tilby møterom, 
klasserom og auditorier til utleie.

PAPIRBREDDEN 2:
• Møterom for inntil 50 personer.
• 2 møterom for inntil 22 personer.

PAPIRBREDDEN 3:
• Møterom for inntil 70 personer.

Større konferanser?  Sjekk unionscene.no

INTERESSERT?
For mer informasjon og priser:
papirbredden.no/utleie.aspx
post@papirbredden.no

PAPIRBREDDEN 1:
• Møterom for inntil 22 personer.

I tillegg leier vi ut Høgskolen i Sørøst-Norges 
(HSN) auditorier og undervisningsrom når 
disse er ledige.
• Auditorium fra 120-209 personer.
• Klasserom for 40-60 personer.

http://unionscene.no/
http://papirbredden.no/utleie.aspx
mailto:post@papirbredden.no
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Det dreier seg om Mari Tandberg, 37 år og 
opprinnelig fra Hønefoss. Hun er prosjekt- 
leder for Destinasjon Drammen – et prosjekt 
i regi av Byen Vår Drammen. Mari har en 
viktig rolle i forbindelse med Næringsvekst 
2020 der besøksnæringen er én av fem  
bransjer med Destinasjon Drammen som 
selve flaggbæreren. 

– Tiden er virkelig inne for å satse på  
besøksnæringen fordi det skjer så mye i 
Drammen med blant annet ombygging av 
hoteller og bygging av et helt nytt konferanse- 
hotell. Vi kan bidra med å sy sammen byens 
konferansepakker som inneholder både kurs 
og overnattinger, sier prosjektlederen som 
understreker at det blir viktig å være pro- 
aktive for å øke Drammens attraktivitet som 
konferanseby og som turistby. 

MASTER FRA SYDNEY 
– Vi ønsker blant annet å tilby enda flere 
aktiviteter, utnytte elva bedre og få med oss 
kulturlivet i større grad, sier prosjektlederen 
som har solid bakgrunn innen fagfeltet. 

Blant annet resulterte fire år i Sydney i en 
mastergrad i internasjonal forretningsdrift 
med hovedfokus på reiseliv og ledelse. Og 
i ettertid er det nettopp det det har dreid 
seg om for Tandberg som blant annet har 
jobbet som salgs- og markedssjef  på Choice 
Hotel i Kristiansand før hun var med på  
åpningen av Comfort Hotel på Union  
Brygge i 2008 der hun var salgs- og markeds- 
sjef  fram til 2011. 

Mari har også vært innom event-selskap og 
legemiddelbransjen, før hun 1. april i fjor 
var på plass i Byen Vår Drammens lokaler 
som prosjektleder for Destinasjon Drammen 

AS. – Vi må få besøksnæringen til å samar-
beide i større grad samtidig som vi bør bli 
flinkere å synliggjøre og tilrettelegge for økt 
bruk av alle de flotte tilbudene som finnes 
her i byen.  Hovedsatsingsområde er kurs og 
konferanser samt dags- og weekend-turisme, 
sier Mari som er valgt som leder av besøks- 
næringens egen arbeidsgruppe. 

KITING
Tobarnsmoren har bodd i Drammen de siste  
åtte årene, men flyttet nylig med familien til 
Svelvik  for å komme nærmere sjø og vind. 
Den aktive tobarnsmoren har nemlig blitt 
hektet på kiting både på sjø og snø. 

– Når du driver med kiting er du veldig  
avhengig av riktig vind, og nå bor vi slik til at 
det er mulig å dra rett ut på fjorden på kort 
varsel, smiler den aktive 37-åringen.  

FAKTA

• Navn:  Mari Tandberg

• Alder: 37 år

• Sivil status: Samboer og  
 to barn; en datter på ett  
 år og en sønn på åtte år

• Stilling: Prosjektleder  
 Destinasjon Drammen AS

PROFILEN

PROSJEKTLEDER I VINDEN 

På fritiden går det for fulle kiteseil på fjorden. Forøvrig går tiden med til å selge Drammen som konferanse- og turistby.

TeksT og FoTo: Per-Jan Brekke 



Returadresse
Næringsforeningen i Drammensregionen
Bragernes Torg 13
3017 Drammen

Det foregår et paradigmeskifte i byplanlegging der
grønn mobilitet, fortetting og selvkjørende kjøretøy
endrer hvordan vi designer fremtidens byer.

Selvkjørende biler og busser vil forandre vårt
forhold til biltransport minst like grunnleggende
som strømmetjenester har forandret forholdet til
musikk. Teknologien er allerede tilgjengelig, og vi 
som samfunnsplanleggere utfordres stadig 
raskere på hvordan dette tilrettelegges 
i hverdagen.

Selvkjørende biler og busser vil forandre vårt 
forhold til biltransport minst like grunnleggende 
som strømmetjenester har forandret forholdet til 
musikk. Teknologien er allerede tilgjengelig, men har 
samfunnsplanleggerne tatt dette tilstrekkelig innover seg? 

På COWI Byfrokost stiller vi spørsmålet om hva vi må gjøre 
med areal- og transportplanleggingen for at selvkjørende 
kjøretøy bidrar til å gjøre Oslo og andre norske byer til mer 
attraktive byer.

COWI inviterer alle som er opptatt av framtidens 
byløsninger til byfrokost onsdag 26. oktober. 

Frokostseminaret er særlig aktuelt for arealplanleggere 
og transportplanleggere, samt for de som jobber med 
overordnet byutvikling.

26. oktober 
8:30–10:00  
(servering fra 8:00)  

Det foregår et paradigmeskifte i byplanlegging der 
grønn mobilitet, fortetting og selvkjørende kjøretøy 
endrer hvordan vi designer fremtidens byer.

Meld deg på her:  
www.cowi.no/byfrokost

VELKOMMEN TIL COWI BYFROKOST

SELVKJØRENDE BILER –  
PARADIGMESKIFTE I BYPLANLEGGING

COWI-bygget, Hasle  
Karvesvingen 2,         
0579 Oslo
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og transportplanleggere, samt for de som jobber med 
overordnet byutvikling.
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grønn mobilitet, fortetting og selvkjørende kjøretøy 
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som strømmetjenester har forandret forholdet til 
musikk. Teknologien er allerede tilgjengelig, men har 
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26. oktober 
8:30–10:00  
(servering fra 8:00)  

Det foregår et paradigmeskifte i byplanlegging der 
grønn mobilitet, fortetting og selvkjørende kjøretøy 
endrer hvordan vi designer fremtidens byer.

Meld deg på her:  
www.cowi.no/byfrokost

VELKOMMEN TIL COWI BYFROKOST

SELVKJØRENDE BILER –  
PARADIGMESKIFTE I BYPLANLEGGING

COWI-bygget, Hasle  
Karvesvingen 2,         
0579 Oslo

For info:
www.cowi.no

http://www.cowi.no/byfrokost
http://www.cowi.no/byfrokost
http://www.cowi.no/

